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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXVIII/2022 
 

LXVIII Sesja w dniu 26 października 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 26 października 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:50 tego 

samego dnia.  Obrady Rady Miejskiej odbyły się w systemie hybrydowym.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

1. Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji 

Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  
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i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

 

2) Przyjęcie protokołu z LXVI sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXVI sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 września 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVI sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty.  

 

2. Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poprosiła o przedstawienie wprowadzanej  zmiany do 

porządku obrad. 

Burmistrz przedstawił wprowadzaną uchwałą. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad do pkt. 9 druku nr 1209 - Projektu uchwały uchylającej 

uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Dębowiec 

w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla 

miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec .  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania porządek obrad został zmieniony. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oddała głos Andrzejowi Górze -  komandorowi Rajdu 

Staruchów.  

http://www.bip.prudnik.pl/
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Andrzej Góra podziękował za pomoc w organizacji Rajdu Staruchów oraz za ufundowanie 

dęba, który został posadzony podczas ostatniej imprezy. Poprosił o podjęcie działań w celu 

posadowienia przy nim tablicy informacyjnej.  

 

3. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 29 września 2022 r. 

do 26 października 2022r. Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1. Lokalnie chyba najbardziej palącym problemem dla mieszkańców naszej gminy, jak i dla 

bieżącego funkcjonowania gminy jest kryzys energetyczny związany z agresją Rosji na 

Ukrainę. Ta sytuacja stawia przed nami nowe wyzwania związane z pomocą naszym 

mieszkańcom  i przejmowaniem do realizacji nowych zadań. Przypomnę, że nasz Ośrodek 

Pomocy Społecznej prowadzi sprawy dodatku węglowego, że w Urzędzie przygotowujemy się 

na wnioski od tzw. podmiotów wrażliwych. I w końcu w dniu wczorajszym zgłosiłem 

Wojewodzie Opolskiemu przystąpienie Gminy Prudnik  do zakupu paliwa stałego w ramach 

procedowanych przez Sejm RP rozwiązań prawnych. Gminy mogą łączyć się w realizacji tego 

zadania, jednak postanowiłem, że będziemy prowadzić tą sprzedaż wyłącznie sami na rzecz 

mieszkańców Gminy Prudnik. Współpracować z nami przy realizacji zadania będzie  spółka 

gminna Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik - spółka z o.o., dysponująca placem węglowym  

i wagą. 

Szacujemy, że zainteresowanych zakupem węgla na preferencyjnych warunkach może być 

około  1000 gospodarstw domowych.   W obecnej chwili prowadzone jest rozeznanie 

zapotrzebowania z próbą dotarcia przede wszystkim do osób starszych i wykluczonych. 

Szacujemy, że grupa ta stanowić będzie około 30% gospodarstw. 

Jeśli chodzi o  kwestie cen energii elektrycznej wykorzystywanej dla funkcjonowania miasta 

przypomnę, że Gmina Prudnik w wyniku przeprowadzonego przetargu w  bieżącym roku ma 

zagwarantowaną stawkę w wysokości 748 zł/MWh, która obowiązywać będzie do maja 2023 

roku. Umowę zawarto z TAURON Sprzedaż Sp. z o.o.  z Krakowa.  Kwota umowy 

4 299 645,41 zł. Dla porównania w roku 2021 kwota umowy wyniosła 2 189 899 zł, a więc  

w bieżącym budżecie zwiększyliśmy  środki na zakup energii elektrycznej o brakującą kwotę. 

Na obecną chwilę trudno jest oszacować wzrost kosztów energii elektrycznej za poszczególne 

działy działalności gminy. Według zapowiedzi Rządu  maksymalna cena energii dla 

samorządów i podmiotów wrażliwych także m.in.: szkół, szpitali, domów pomocy społecznej 

ma wynosić  785 złotych/MWh . Maksymalna cena ma obowiązywać od 1 grudnia 2022 do 

końca przyszłego roku. Tak więc dotychczasowa stawka osiągnięta w wyniku przetargu byłaby 

zbliżona do maksymalnej stawki, która jest zapowiadana dla samorządów. 

W jednostkach gminy do końca roku zostanie wdrożony program oszczędnościowy. W kwestii 

tej poproszę kierowników jednostek o przedstawienie konkretnych propozycji w tym zakresie.  

Na terenie miasta pilotażowo dokonaliśmy wyłączeń części latarni ulicznych w taki sposób, 

aby działania te nie powodowały zagrożeń dla uczestników ruchu drogowego. Staramy się tak 

dobierać sposób funkcjonowania oświetlenia ulicznego, aby oszczędzając na energii nie 

stwarzać zagrożeń dla przechodniów. Wyłączono do tej pory 66 latarni.  Te działania wymagają 

również uzgodnień z zarządcami dróg, dlatego też w pierwszej kolejności zwróciliśmy się do 

GDDKiA o wyłączenie co drugiej latarni przy ulicy Wiejskiej od ulicy Jesionkowej w kierunku 

Trzebiny oraz oświetlenia części ronda od ulicy Nyskiej. Nasze oświetlenie uliczne, 

kompleksowo zostało zmodernizowane w 2000 roku za co gmina  podczas VIII 

Międzynarodowych Targów Światło otrzymała tytuł Najlepiej Oświetlonej Gminy w Polsce. 

Jednak ta modernizacja choć pionierska na ówczesna czasy na dziś nie daje możliwości 

jego programowania, czy też inteligentnego sterowania nim. 
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 Dużą szansą i nadzieją jest nowy projekt Gminy Prudnik realizowany w ramach rządowego 

programu Polski Ład, w ramach którego  rozpoczynamy w bieżącym roku   zadanie pn. 

„Kompleksowa modernizacja oświetlenia miejskiego w Prudniku.” 

Projekt swoim zakresem rzeczowym obejmuje: wymianę 783 szt. opraw na oprawy 

energooszczędne, budowę oświetlenia 74 przejść dla pieszych,  wymianę 50 szt. słupów 

stylowych, przebudowę z linii napowietrznych na podziemne czterech głównych ulic 

stanowiących oś komunikacyjną miasta łącząc je z siecią dróg krajowych tj czterech ulic: 

Powstańców Śląskich, Nyska, Batorego, Mickiewicza.  

Cechą charakterystyczną projektu jest fakt, iż poprzez całkowitą eliminację energochłonnych 

opraw świetlnych zakładamy uzyskanie realnego spadku zużycia energii elektrycznej z tego 

tytułu o 30%. Finanse projektu to: wartość inwestycji rzędu 4.650.000,00 złotych przy jego 90-

cio procentowym dofinansowaniu w kwocie 4.185.000,00 złotych. 

W dniu wczorajszym podpisałem umowę z wykonawcą na realizację tego zadania. Pierwsze 

oprawy uliczne zostaną wymienione w I półroczu 2023 roku. 

Na obecną chwilę nie podjęto decyzji o wyłączeniu ogrzewania w obiektach użyteczności 

publicznej, choć nie wyklucza się takiej możliwości. W pierwszej kolejności podejmowane są 

działania organizacyjne pozwalające za ograniczenie zużycia energii. W części obiektów 

instalacje c.o. są przestarzałe i nie posiadają termozaworów. Zapewniam, że oszczędności nie 

będą dotyczyć szkół, przedszkoli i żłobków.  

Gminne jednostki organizacyjne posiadają pełne zabezpieczenie w opał stały.  W najbliższych 

dniach odbędzie się spotkanie z tzw. podmiotami „wrażliwymi”, na którym przedstawione 

zostaną możliwości pomocy Państwa w zabezpieczeniu dopłat do paliw stałych dla tych 

jednostek.  

2. Zgodnie z planem budżetu gminy rozstrzygnięto następujące procedury przetargowe: 

1). w dniu 25.10.2022 r. podpisano umowę na „Kompleksową modernizację oświetlenia 

miejskiego w Prudniku” z firmą „Eltrix” Dariusz Iżycki, Jerzy Dźwigała spółka jawna z Nysy. 

Kwota umowy 4 906 296,78 zł. Inwestycja realizowana będzie w ramach Programu Rządowy 

Fundusz Polski Ład. 

2) rozstrzygnięto przetarg na „Remont dwóch lokali mieszkalnych w Prudniku” w ramach 

projektu Solidarni z Ukrainą – pomoc migrantom wojennym w województwie opolskim w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego. Umowa zostanie podpisana  

w październiku z Zakładem Usług Komunalnych, Jednoosobową Spółką Gminy z o.o.  

w Prudniku. Cześć 1- remont lokalu mieszkalnego w Prudniku ul. Traugutta 5/3 kwota umowy: 

71 756,63 zł. Cześć 2- remont lokalu mieszkalnego w Prudniku ul. Młyńska 33a/2 kwota 

umowy: 128 194,14 zł. 

3) otwarto przetarg na kompleksową obsługę budżetu Gminy Prudnik i jej jednostek 

organizacyjnych. Trwa procedura sprawdzania ofert. 

4) otwarto przetarg na budowę lokalnej kanalizacji sanitarnej wraz z budową lokalnej 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Wierzbiec. Postępowanie unieważniono ponieważ nie 

złożono żadnej ważnej oferty. Przetarg został ponownie ogłoszony. Otwarcie ofert odbędzie się 

9 listopada 2022 r. 

5) otwarto przetarg na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego. Trwa procedura 

sprawdzania ofert. 

3. Gmina Prudnik w dniu 12.07.2019 r. podpisała Porozumienie z Wojewódzkim Funduszem 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu ustalające  zasady promocji Programu 

Czyste Powietrze oraz jego realizacji na terenie Gminy Prudnik. 

W Urzędzie Miejskim w Prudniku został uruchomiony Gminny Punkt konsultacyjno - 

informacyjny rządowego Programu "Czyste Powietrze", dostępny dla mieszkańców Gminy.  
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W Punkcie można uzyskać informacje na temat dofinansowania, uzupełnić wniosek  

o dofinansowanie oraz rozliczyć wykonane inwestycje. 

Liczba wniosków o dofinansowanie wypełnionych i przyjętych za pośrednictwem Gminnego 

Punktu konsultacyjno-informacyjnego:  

- 52 w roku 2021 

- 61 w roku 2022. 

Zgodnie z danymi udostępnionymi przez WFOŚiGW w Opolu, do dnia 30.09.2022r. z Gminy 

Prudnik: 

- wpłynęło 314 wniosków o dofinansowanie; 

- zrealizowano 147 przedsięwzięć; 

- mieszkańcom naszej Gminy sumarycznie wypłacono dotacje w łącznej kwocie: 2 004 763,12 

zł 

Ponadto NFOŚiGW udostępnił pierwszy ranking dotyczący aktywności Gmin w zakresie 

liczby składanych wniosków w ramach Programu Czyste Powietrze w okresie od 01.04.2021r. 

do 31.03.2022r. Gmina Prudnik za ponadprzeciętną aktywność w promowaniu Programu 

Czyste została wyróżniona w rankingu  NFOŚiGW. 

4. Na podstawie § 3 ust. 2 Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1 czerwca 2010 r. 

w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca 

społecznie użyteczna, informuję, że na terenie Gminy Prudnik do wykonywania pracy przez 

skazanych wskazuję Zakład Usług Komunalnych Jednoosobową spółkę gminy Prudnik z o.o. 

oraz Agencję Sportu i Promocji w Prudniku, jednostkę organizacyjną gminy, jako podmioty 

obowiązane do przyjęcia skazanych w celu wykonywania pracy, w terminie określonym w 

rozporządzeniu. 

5. 29 września na zaproszenie o. Bonifratrów wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej w 

Prudniku Alicja Isalska wzięliśmy udział w uroczystych obchodach I rocznicy powstania 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Prudniku, prowadzonych przez Konwent Bonifratrów. 

Wspaniali ludzie, mający swój udział w tworzeniu tego miejsca i wspaniała atmosfera wśród 

nich, to czynniki, które prowadzą do ciągłego doskonalenia WTF. Minął dopiero rok od 

powstania tego miejsca, a już utworzyły się wielkie przyjaźnie wśród uczestników, którzy z 

wielkim zapałem podejmują się wszelakich zadań w przygotowanych dla nich pracowniach. 

Gratuluję i życzę kolejnych pięknych lat.  

6. 1 października 2022 r. na hali sportowej Sójka w Prudniku odbył się Polsko-czeski Turniej 

Tenisa Stołowego. Turniej podzielony został na różne kategorie wiekowe. Zawodnicy stworzyli 

wspaniałe widowisko oraz miłą i sportową atmosferę. Finałowe pojedynki stały na bardzo 

wysokim poziomie.  

7. 6 października miałem przyjemność wziąć udział w targach prezentujących Inkubator 

Przedsiębiorczości Szkolnej w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Prudniku, 

który jest wynikiem realizowanego projektu unijnego "Sieć Inkubatorów Przedsiębiorczości 

Szkolnej". Dziękuję Partnerom projektu oraz wszystkim, którzy mają swój wkład w projekcie, 

którego celem jest zwiększenie poziomu zatrudnienia absolwentów szkół na wspólnych czesko-

polskim rynku pracy poprzez systematyczny rozwój kompetencji biznesowych oraz wiedzy 

zawodowej. 

8. 6 października w rocznicę przewiezienia Kardynała Stefana Wyszyńskiego z Stoczka do 

Prudnika odbyła się Konferencja w ramach projektu Polska Jutra W Kulturze: 

interdyscyplinarny i międzypokoleniowy projekt edukacyjny. Projekt dofinansowano ze 

środków Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego pochodzących z Funduszu Promocji 

Kultury. W dyskusji wzięli udział: dr Bartosz Suwiński – krytyk literacki, Sławomir Łosowski 

– muzyk, założyciel zespołu Kombi, o. Dawid Zmuda – Gwardian Sanktuarium św. Józefa w 

Prudniku Lesie, Janusz Stolarczyk – pracownik Muzeum Ziemi Prudnickiej i autor ostatniej 

prudnickiej publikacji o Kardynale Wyszyńskim, a moderatorem była dr Sylwia Gawłowska, 
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Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej w Prudniku. Oprócz 

wspomnianej konferencji naukowej w ramach projektu Polska Jutra w Kulturze odbyło się 

szereg innych działań:   

- 5 października w Kinie Diana wystawiony został monodram „Zapiski więzienne Kardynała 

Stefana Wyszyńskiego – droga duchowa” w wykonaniu Piotra Piechy (współorganizacja z 

kuratorium oświaty w Opolu); 

- 16 października prudniczanie mogli obejrzeć spektakl „Jan Paweł II – okno nadziei”. 

Przed nami jeszcze trzy wydarzenia w ramach projektu – 30 października odbędą się warsztaty 

filmowe, 11 listopada zapraszamy na wystawę plakatów patriotycznych, a 18 listopada odbędą 

się integracyjne warsztaty teatralne dla osób niepełnosprawnych. 

9. 7 października w Muzeum Ziemi Prudnickiej odbył się wernisaż wystawy pt. „Opowieść o 

śląskiej porcelanie - Giesche". Na wystawie prezentowane są unikatowe komplety porcelanowe 

z okresu przedwojennego (w stylu art déco) oraz okresu powojennego i zastawy stołowe z 

elementami, których współczesne serwisy obiadowe już nie posiadają. Poza tym podziwiać 

będzie można komplety do kawy białej, czarnej oraz herbaciane, a także bombonierki, wazony, 

wazoniki, rawierki i pojemniki kuchenne na przyprawy. Uzupełnieniem ekspozycji będzie 

prezentacja multimedialna, w której opowiemy o historii fabryki Giesche, czasach jej 

świetności, tajnikach produkcji porcelany oraz dekorowaniu. 

Wystawę będzie można zwiedzać do 31 grudnia 2022 r. Wszystkie eksponaty pochodzą z 

prywatnej kolekcji Anny Bartoszek-Szurlej. 

10. 7 października w galerii Na poddaszu odbył się wernisaż wystawy GRA-FIKA Sławomira 

Łosowskiego, lidera zespołu Kombi. Rysował  on od trzeciego roku życia, najwięcej w wieku 

sześciu i siedmiu lat. Najlepsze rysunki z tego okresu wybrał i zachował jego ojciec Alfons 

Łosowski, który zresztą sam był artystą rzeźbiarzem, malarzem i rysownikiem, absolwentem 

Wydziału Sztuk Pięknych Uniwersytetu im. Stefana Batorego w Wilnie. Zachęcał on syna do 

rysowania, dostarczał papier, kolorowe tusze i kredki. Wystawę można było oglądać do 21 

października. 

11. 8 października 2022 r. odbył się II Prudnicki Półmaraton Górski. Głównym organizatorem 

tej międzynarodowej imprezy była Agencja Sportu i Promocji w Prudniku. Do Prudnickiego 

Półmaratonu Górskiego rozgrywanego w Prudniku-Lesie zgłosiło się 300 uczestników.  

Bieg na dystansie 21 km, w randze półmaratonu górskiego odbywał się u nas po raz drugi i 

mamy nadzieję, że wpisze się na stałe do kalendarza prudnickich imprez sportowych.  

12. 8 października równolegle do półmaratonu górskiego odbył się Spacer Nordic Walking. 

Piesza impreza, w której wystartowało blisko 60 osób, zarówno z Polski, jak i z Czech. Trasa 

przebiegała przez wyznaczoną, jedną z trzech ścieżek nordic walking przygotowanych w 

ramach realizowanego projektu. Spacerem Nordic Walking zakończona została realizacja 

założeń przewidzianych w ramach projektu „Udostępnianie kulturowego i przyrodniczego 

potencjału miast partnerskich Krnova i Prudnika”, a więc:  

- oznakowanie trzech tras nordic walking na obszarze Lasu Prudnickiego, oraz montaż 

tabliczek z oznakowaniem tras nornic walking; 

- wykonanie i opracowanie map edukacyjnych tras nordic walking; 

- zamontowanie trzech tablic informacyjno-promocyjnych, które zostaną umieszczone na 

ścieżkach edukacyjnych gminy Prudnik przy ul. Władysława Łokietka oraz na Koziej Górze; 

- wykonanie materiałów promocyjnych (kijki trekkingowe, plecako-worki); 

- oraz montaż urządzeń rekreacyjno-sportowych przy zbiegu ulic Mieszka I,  Łokietka  

i Sportowej. 

13. 13 października podczas spotkania Prudnickiej Rady Seniorów rozmawialiśmy   

o planowanej inwestycji utworzenia Domu Dziennego Pobytu. Placówka powstaje w budynku 

przy ul. Tkackiej. Temat ten był początkiem szerokiej dyskusji o inwestycjach realizowanych 
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w gminie. Cieszę się, że prudniccy seniorzy interesują się bieżącymi sprawami i bardzo 

angażują się we wszystkie działania. 

14. Od 14 do 29 października realizowany jest cyklu „Powróćmy jak za dawnych lat” na 

terenach wiejskich (Dębowiec, Moszczanka, Czyżowice, Mieszkowice, Piorunkowice, Łąka 

Prudnicka, Rudziczka). Wydarzenia mają charakter integracji międzypokoleniowej w formie 

dancingów, animacji i warsztatów. 

15. 15 października 250 młodych karateków zmierzyło się w zawodach o Puchar Gór 

Opawskich, które odbywają się w hali ASiP przy ul. Łuczniczej. Uczestniczyłem w otwarciu 

zawodów. Dziękuję organizatorom z LKS Zarzewie Prudnik: Jolancie i Tadeuszowi Brudniak, 

Janowi Siekańcowi oraz Alicji Ćwierz. 

16.  17 października z okazji Dnia Edukacji Narodowej spotkałem się dyrektorami i 

nauczycielami prudnickich szkół. Była to okazja do podziękowania za ich wkład w kształcenie 

kolejnego pokolenia zdolnych prudniczan. 

17. 19 października uczestniczyłem w odebraniu nowego wozu bojowego w siedzibie 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Prudniku. To dobra wiadomość dla mieszkańców 

naszej gminy, bo znacznie poprawi się nasze bezpieczeństwo i co warto odnotować jeden ze 

starszych samochodów wkrótce trafi do służby w OSP Rudziczka. Przy okazji przekazania 

samochodu odebrałem podziękowania od Komendanta Krzysztofa Wiciaka za wsparcie 

komendy kwotą 150 000 zł z budżetu gminy. Pieniądze te zostały wykorzystane na doposażenie 

w potrzebny sprzęt. 

18. 21 października odbyła się wideokonferencja z udziałem samorządowców województwa 

opolskiego, Wojewody Sławomira Kłosowskiego i Wiceministra Rozwoju i Technologii 

Karola Rabendy. Spotkanie dotyczyło rozwiązań prawnych związanych  

z uruchomieniem przez jst punktów sprzedaży węgla. Jako gmina Prudnika zgłosiliśmy 

gotowość do uruchomienia takiego punktu. Szczegóły podamy w najbliższym czasie.  

19. 21 października wziąłem udział w spotkaniu na terenie zakładu firmy Hard Beans Coffee 

Roasters działającej w branży spożywczej. Hard Beans zainwestowało w Prudniku ponad 1 mln 

euro w maszyny i urządzenia oraz remont fabryki gdzie zamierza rozpocząć produkcję napojów 

w puszkach Nitro Cold Brew. Ta innowacyjna technologia rozwiązuje wszystkie problemy 

podczas tradycyjnej produkcji cold brew: higienę, czas, kontrolę nad recepturą i wydajność. 

Firma zamierza utworzyć ok. 10 miejsc pracy, a jej odbiorcami będą klienci w całej Europie. 

Fabryka w Prudniku pozwala na produkcję 1 mln puszek na miesiąc. Będą tu produkowane 

napoje kawowe, herbaciane i zioła - bez konserwantów, ulepszaczy, aromatów, barwników, 

emulgatorów, cukru i innych sztucznych dodatków. Firma prowadzi własny dział B+R oraz 

laboratoria, dzięki którym tworzyć będzie kolejne kompozycje zdrowych produktów cold brew. 

Cieszę się, że miałem swój udział w sprowadzeniu i przekonaniu firmy do inwestycji w Gmina 

Prudnik, ponownie udowadniając, że stawiam na młode innowacyjne firmy. 

20. 21 października na zaproszenie uczniów i nauczycieli Szkoły Podstawowej Stowarzyszenia 

„Złoty Potok" w Łące Prudnickiej uczestniczyłem w otwarciu wielofunkcyjnego boiska 

szkolnego. Boiska, którym uczniowie z dumą chcieli się pochwalić i wspólnie z nauczycielami 

rozegrać pierwszy, oficjalnie otwierający mecz.  

Uczniowie mają teraz dostęp do boisk do siatkówki, koszykówki, piłki nożnej i piłki ręcznej. 

Wszystko to na nowoczesnej nawierzchni z poliuretanu. Ponadto wykonane pole piaskowe 

umożliwi ćwiczenia w skoku w dal. Zamontowane zostały piłkochwyty wokół boiska oraz 

ławki i kosze na śmieci. 

Drodzy uczniowie, mam nadzieję, że będziecie korzystać z tego obiektu, dobrze się bawić i 

zawsze pamiętać o zdrowej rywalizacji. Niech Wasz sportowy zapał nie słabnie. 

21. 24 października oficjalnie uruchomiliśmy systemu Grobonet. To wyszukiwarka osób 

zmarłych i pochowanych na prudnickim cmentarzu.  
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Grobonet oferuje nie tylko znalezienie grobu zmarłej osoby i zlokalizowanie go na mapie 

cmentarza. Dla każdego grobu dostępne są dodatkowe usługi: 

- możliwość opłacenia miejsca pochówku – po 20 latach należy uiścić opłatę, aby miejsce nie 

zostało wyznaczone dla kogoś innego. 

- zapalenie wirtualnego znicza – istnieje również opcja dodania specjalnej dedykacji. 

- zgłoszenie błędu w wyszukiwarce – strona jest w fazie testowej, dlatego ważne, aby każdy 

sprawdził czy na wirtualnych grobach bliskich nie ma pomyłek! Jeśli wiesz, że w danym grobie 

znajduje się więcej osób, niż wymieniono lub gdy znasz dokładne dane osoby, których nie 

podano w systemie, możesz zgłosić to administratorom za pomocą strony, aby uzupełnili 

informacje.  

System Grobonet to wyszukiwarka, której od kilku lat domagali się radni, m.in. Alicja Isalska, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień, Jacek Urbański i Ludmiła Lisowska w swoich interpelacjach i 

zapytaniach dotyczących inwentaryzacji i zabezpieczenia funduszy na wykonanie mapy 

multimedialnej cmentarza komunalnego, a także mieszkańcy Gmina Prudnik, m.in. we 

wnioskach do budżetu obywatelskiego i seniorzy podczas swoich sesji Rady Seniorów.  

Cieszę się, że wraz ze swoimi pracownikami mogłem spełnić życzenie mieszkańców. 

22. 24 października uczestniczyłem w II Forum Rozwoju Regionalnego, które odbywało się na 

Politechnice Opolskiej. Wydarzenie było organizowane przez dwie strefy ekonomiczne 

operujące na terenie województwa: Katowicką Specjalną Strefę Ekonomiczną oraz Wałbrzyską 

Specjalną Strefę Ekonomiczną pod patronatem honorowym Ministra i Posła Ziemi Opolskiej 

Marcina Ociepy. Forum było okazją do wielu rozmów na temat kierunków rozwoju naszego 

regionu i Prudnika. Podczas spotkania Andrzej Gut-Mostowy - sekretarz stanu w resortach 

odpowiedzialnych za turystykę odznaczył Marcin Husaka - Dyrektora Muzeum Ziemi 

Prudnickiej Odznaką Honorową za Zasługi dla Turystyki. Serdecznie gratuluję. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień odniosła się do sprawozdania. Oznajmiła, że 

zainteresowanie budzi utworzenie Domu Dziennego Pobytu przy ul. Tkackiej. Ludzie 

interesują się zakresem oddziaływań. Wyraziła również radość z powodu uruchomienia 

systemu Grobonet. Zapowiedziała też swoje uczestnictwo w kweście 1 listopada, która 

odbędzie się na cmentarzu komunalnym w Prudniku.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak podziękował za miłe słowa. Wyraził opinię w temacie 

Grobonetu. Odnośnie Domu Dziennego Pobytu oznajmił, że jest to w przenośni mówiąc 

„żłobek” czy tez przedszkole dla dorosłych. Jest to miejsce gdzie aktywne zawodowo, dorosłe 

dzieci, mogą zadbać o bezpieczeństwo swoich schorowanych rodziców przez kilka godzin  

w ciągu dnia.  Jest to pierwszy obiekt tego rodzaju, który powstanie w Prudniku. Przy okazji 

tego obiektu powstanie tam kolejny Klub Seniora oraz profesjonalna świetlica środowiskowa.    

Radny Jacek Urbański w nawiązaniu do informacji o uruchomieniu systemu Grobonet 

przypomniał, że rozmowy były prowadzone również w temacie uruchomienia info-kiosku, 

który docelowo będzie znajdował się przy cmentarzu. Info kiosk ma służyć w szczególności 

mieszkańcom, którzy z różnych przyczyn nie korzystają z Internetu. Radny przypomniał, że 

nad uchwałą dotyczącą Grobonetu zagłosowali wszyscy radni, a uchwała była odpowiedzią na 

wniosek Klubu Prawa i Sprawiedliwości.   

Radny Zygmunt Trojniak nawiązał do informacji dotyczącej Domu Dziennego Pobytu. 

Oznajmił, że z tego co wie, przetarg na jego wykonanie nie został rozstrzygnięty, czy wobec 

tego inwestycja jest realizowana jak to wynika z przedstawionej informacji? 

Burmistrz wyjaśnił, że wykonanie dokumentacji też jest elementem tworzenia. Dokumentacja 

powstała, a obecnie trwa jej  „odchudzanie”, po to, aby zminimalizować koszt i ułatwić 

potencjalnym wykonawcom realizacje. 

Drugi temat poruszony przez radnego Zygmunta Trojniaka dotyczył naboru wniosków do 

mającego powstać nowego budynku mieszkalnego w ramach TBS. Radny zapytał czy budowa 

się rozpoczyna? Czy wnioski trafiły do TBS? 
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Burmistrz wyjaśnił, że ze względu na zmienną sytuacje na rynku krajowym warunki, które 

były ustalane jeszcze w tamtym roku powodują pewne komplikacje jeżeli chodzi przede 

wszystkim o wykazanie dochodów przyszłych najemców. Na dzień dzisiejszy ciężko mówić  

o konkretnej liczbie, ponieważ cały czas trwa procedura. Burmistrz oznajmił, że radni będę 

informowani na bieżąco w postępach projektu, gdyż jest to projekt gminny.  

Radny Zbigniew Kosiński poruszył temat związany z zakupem węgla na preferencyjnych 

warunkach. Zapytał jak będzie wyglądać konstrukcja finansowa? Czy gmina będzie musiała 

założyć za węgiel, kto zapłaci za transport, kto sfinansuje rozwózkę tego węgla? Czemu dopiero 

teraz te kwestie są rozstrzygane?  

Burmistrz oznajmił, że jeżeli chodzi o termin, to gmina naprawdę nie ma z tym nic wspólnego. 

Powstał projekt związany ze wsparciem mieszkańców i jest niewyobrażalnym z niego nie 

skorzystać. Gmina na początku nie musi wykładać żadnych pieniędzy. Są mechanizmy 

finansowania tego zadania w czasie. Węgiel ma gminie dostarczyć Polska Grupa Górnicza, 

Burmistrz oznajmił, że zakłada, że będzie to węgiel z polskich kopalń.  Nadzór nad jego 

jakością ma mieć wojewoda, gdyż gminy nie są w stanie sprawdzić jakości. Aktualnie ustawa 

dotycząca zakupu węgla na preferencyjnych warunkach nie jest jeszcze w obrocie prawnym, 

dlatego póki ona nie wejdzie w życie to trudno mówić o konkretach.  

Radny Zbigniew Kosiński poprosił, aby szczególny nacisk położyć na zbadanie jakości węgla.  

Radny Josel Czerniak zwrócił się do burmistrz z wnioskiem o organizację spotkań z radnymi 

przed sesjami i przed podjęciem istotnych decyzji. 

Burmistrz wyjaśnił, że odnośnie procedury węglowej rada nie bierze udziału. Jest to 

techniczne wsparcie strony rządowej, która apeluje do samorządów o to, aby pośredniczyły  

w sprawie. Odnośnie spraw wymagających dyskusji burmistrz przypomniał, że niejednokrotnie 

odbywały się spotkania i dyskusje poza sesja oraz poza komisjami. Zapewnił, że w tematach, 

które będą tego wymagać zawsze będzie rozmawiał z radą.  

Radny Zbigniew Kosiński wyraził zdanie, że prędzej czy później rada i tak będzie musiała 

pewnie zabrać głos, chociażby w temacie początkowego finansowania. 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka poinformował, że odbyło się spotkanie  

z podsekretarzem stanu Karolem Rabendą. Na spotkaniu niestety nie padła odpowiedź na żadne 

pytanie związane ze stroną finansową. Nie wiadomo, w którym miejscu budżetu gmina ma 

pieniądze umieścić, nie wiadomo również co z vat-em w tym przypadku. Jedyną informacją 

jest fakt, że gmina będzie zwolniona z akcyzy. Jest jeszcze sporo pytań  

Radny Jacek Urbański oznajmił, że odpowiedzi na większość pytań, które dziś padły zapisane 

są w ustawie z dnia 20.10.2022 r. o zakupie preferencyjnym paliwa stałego przez gospodarstwa 

domowe. Zasugerował, aby zapoznać się z jej treścią.   

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odniósł się do słów radnego Josela Czerniaka. 

Stwierdził, że jeśli nastąpi potrzeba to wówczas na pewno zorganizuje spotkanie z radnymi.  

Radna Katarzyna Rożek zapytała w jaki sposób aktualizowane będą dane w systemie 

Grobonet? 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka oznajmił, że wiadomo, iż na cmentarzu cały czas 

będzie dochodziło do zmian, będą pojawiać się nowe nagrobki. Kwestie te na bieżąco będą 

aktualizowane przez firmę, która jest administratorem całości systemu, ale również przez 

Zakład Usług Komunalnych, który z kolei jest administratorem z ramienia gminy, który ma 

dostęp do beckendu aplikacji i na bieżąco będzie mógł dane zmieniać. Dodał, że jeżeli ktoś 

zauważy jakieś błędy to prosi o zgłaszanie tego faktu do Wydziału Gospodarki Komunalnej  

i Ochrony Środowiska lub do ZUK. Aplikacja jest w fazie testu i przed oficjalnym startem 

pewne niedociągnięcia będzie można jeszcze wyprostować.  

Dalsza dyskusja nie ostała podjęta. 
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4. Sprawozdanie Przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych w 

okresie od 30 września 2022 r. do 26 października 2022 r.  

Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1.W dniu 3 października 2022 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXVI sesji Rady w dniu 29 września 2022 r. celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. W dniu 20 października 

2022 r. przekazałam uchwałę podjętą na LXVII sesji Rady w dniu 20 października 2022 r.  

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na LXVI sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

3. 5 X 2002r. wraz z wiceprzewodniczącym rady p. Edwardem Mazurem uczestniczyłam w 

monodramie pt. „Zapiski więziennie kardynała Stefana Wyszyńskiego – droga ku wolności” 

w reżyserii Jarosława Tochowicza  

4. 6 X 2022r. w rocznicę uwięzienia Kardynała Stefana Wyszyńskiego uczestniczyłam wraz z 

przewodniczącą komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia p. Ludmiłą Lisowską w 

konferencji „Polska Jutra w kulturze" Była to konferencja o upowszechnianiu wartości 

chrześcijańskich przez sztukę  

5. 7 X 2022r. . wraz z wiceprzewodniczącym rady p. Edwardem Mazurem brałam udział w 

otwarciu wystawy w Muzeum Ziemi Prudnickiej poświęconej śląskiej porcelanie  

6. 21 X 2022r. wiceprzewodniczący rady p. Edwardem Mazurem wraz z radnym Stanisławem 

Mięczakowskim brali udział w otwarciu boiska wielofunkcyjnego w Łące Prudnickiej. 

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca poinformowała, że w programie esesja znajdują się odpowiedzi na interpelacje 

radnych, kolejno: 

1) 74/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie przesłania wyników raportu 

wywozu śmieci za miesiąc maj, czerwiec i lipiec 2022; 

2) 75/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie modernizacji 

nadrzecznych terenów pofroteksowskich; 

3) 84/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie przeglądu i uprzątnięcie dróg na 

terenie Gminy Prudnik; 

4) 85/2022 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka dotycząca spraw związanych z 

powierzeniem ZUK zadań własnych Gminy Prudnik w zakresie zarządzania nieruchomościami 

wchodzącymi w skład zasobu mieszkaniowego gminy oraz lokalami użytkowymi; 

5) 86/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie godzin otwarcia Galerii Hanny 

Bakuły; 

6) 87/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie ustalenia właściciela 

kawałka terenu przy ul. Poniatowskiego oraz spowodowanie jego uprzątnięcie; 

7) 88/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie muru przy ul. Traugutta 

odgradzającego teren przedszkola od jezdni; 

8) 90/2022 interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie udostępnienia miejsca do 

uprawiania kolarstwa grawitacyjnego; 

9) 91/2022 interpelacja radnego Marcina Domino dot. powołania do życia w Gminie Prudnik 

klubu kolarskiego; 

10) 92/2022 interpelacja radnego Marcina Domino dotycząca poprawy stanu technicznego ul. 

Mieszka I w Prudniku; 
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11) 93/2022, 95/2022, 96/2022 interpelacje radnej Katarzyny Rożek dotyczące trwającego 

kryzysu energetycznego oraz zabezpieczenia placówek oświatowych w węgiel; 

12) 94/2022 interpelacja radnej Katarzyny Rożek dotycząca poprawy oznakowania pionowego 

w zakresie pierwszeństwa ruchu na skrzyżowaniu dróg gminnych ulic Damrota-Wąskiej- 

Batorego w Prudniku. 

 

Przewodnicząc zwróciła się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby się odnieść do 

odpowiedzi? 

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do odpowiedzi na interpelację dotyczącą spraw 

związanych z powierzeniem ZUK zadań własnych Gminy Prudnik w zakresie zarządzania 

nieruchomościami wchodzącymi w skład zasobu mieszkaniowego gminy oraz lokalami 

użytkowymi. Oznajmił, że zarządzanie miało się rozpocząć w styczniu 2022 r. następnie zostało 

przesunięte na lipiec 2022 r., z kolei z odpowiedzi wynika, że termin powierzenia zadań może 

być uwarunkowany wynikiem zleconej analizy. Radny zapytał czy taka analiza nie powinna 

zostać wykonana przed podjęciem uchwały? Co jeśli wyniki analizy nie będą pomyślne  

z uchwałą Rady Miejskiej? 

Burmistrz odpowiedział, że przed podjęciem decyzji istotnej dla miasta analizuje temat na 

różnych płaszczyznach. Przeprowadzone zostały analizy własne oraz zewnętrzne. Dodatkowo 

zlecona została jeszcze jedna analiza związana z in-hausem. Jest to ostatnia analiza, która ma 

pokazać w jaki sposób mają być podejmowane decyzje, aby nie popełnić błędu, jaki został 

popełniony kilka lat temu łącząc ZBK z ZUK.  

Radny Zygmunt Trojniak wyraził nadzieję, że analizy zostaną przeprowadzone jak 

najszybciej i termin 1 stycznia 2023 r. zostanie zachowany , gdyż dobrze byłoby, aby ZUK 

rozpoczął zarządzanie od nowego roku obrachunkowego. W dalszej części dyskusji radny 

poruszył kwestie związane z umową pomiędzy ZUK-iem, a gminą.  

Burmistrz wyjaśnił podejmowane kroki w tym temacie przez gminę.   

Radny Zygmunt Trojniak zapytał jeszcze jakie jest odzwierciedlenie tej umowy w budżecie 

gminy Prudnik? Z odpowiedzi na interpelację wynika, że gmina nie jest w stanie przewidzieć 

jakie będą koszty dla gminy. 

Burmistrz wyjaśnił, że zakres kwotowy jest w trakcie ostatnich uzgodnień.    

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że pozwoli sobie w grudniu złożyć podobną interpelację.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

6. Informacja na temat gospodarki leśnej, stanu drzewostanu i zalesień na terenie Gminy 

Prudnik w roku 2022 (druk nr 1198) 

Przewodnicząca Rady przywitała obecnego na posiedzeniu Zastępcę Nadleśniczego Marka 

Kleczewskiego. Zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do druku? 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur zapytał co było powodem podziału nadleśnictwa  

w obecnym kształcie? Czy zakres terytorialny nie stwarza trudności w trzymaniu pieczy nad 

stanem drzewostanu? 

Zastępca Nadleśniczego Marek Kleczewski przedstawił rys historyczny Nadleśnictwa 

Prudnik.  Oznajmił, że jest ono bardzo nietypowe na tle innych nadleśnictw, gdyż ma w swym 

zasięgu bardzo niewiele lasów, jednak bardzo duży zasięg terytorialny o ponad 120 km 

rozpiętości. Nadleśnictwo dzieli się na 14 leśnictw, więc opieka nad każdym skwarkiem jest  

w miarę możliwości blisko drzewo stanu, który w okolicy Nysy czy Głubczyc występuje. 

Leśniczowie dzielnie gospodarują dużą ilością cennych drzewostanów. Podkreślił, że  

w obszarze znajduje się dużo cennych drzewostanów z bogactwem siedlisk i gatunków,  

z żyznymi glebami. Pomimo tego, że lasów jest niewiele to są one wyjątkowe.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak podziękował Nadleśnictwu Prudnik za wzorcowa współpracę  

z samorządem i wszystkimi stowarzyszeniami, które ulokowane są na terenie gminy.  



12 

 

Zastępca Nadleśniczego Marek Kleczewski oznajmił, że Nadleśnictwo jako część lokalnej 

społeczności robi wszystko, aby lasy były jak najlepsze i aby każdy w tym lesie mógł czuć się 

swobodnie. Odnośnie wspólnych inicjatyw zastępca nadleśniczego oznajmił, że  w miarę 

możliwości podejmowane są starania do ich realizacji.  

Radny Paweł Licznar oznajmił, że były medialne zapowiedzi odnośnie możliwości zbierania 

chrustu w lesie. Zapytał czy poza doniesieniami z mediów poszły za tym jakieś ustawy czy 

dyrektywy? 

Zastępca Nadleśniczego Marek Kleczewski powiedział, że zbieranie chrustu nie jest czymś, 

co urodziło się w toku doniesień medialnych. To funkcjonowało od zawsze. Dla ludności 

lokalnej lasy państwowe były zawsze były otwarte i umożliwiały za symboliczną kwotę 

zbierania przysłowiowego chrustu. W ostatnim czasie można zauważyć wzrost zainteresowania 

tym tematem. Sprawę koordynuje leśniczy terytorialny. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji na temat gospodarki leśnej, stanu drzewostanu i zalesień na terenie 

Gminy Prudnik w roku 2022 (druk nr 1198).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 3/ 

 

7. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2021/2022 (druk nr 1199) 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska przywitała obecną na posiedzeniu Dyrektor Gminnego 

Zarządu Oświaty i Wychowania Marię Strońską.  Zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do 

druku? 

Głos zabrała radna Ludmiła Lisowska. Oznajmiła, że przedstawiona informacja wskazuje na 

wysoką troskę gminy o tworzenie bezpiecznych i dobrych warunków pracy i nauki w szkołach, 

a także na bardzo dużą aktywność szkół w zakresie między innymi pozyskiwania dotacji 

celowych z różnych projektów rządowych. Radna zwróciła również uwagę na wysokie wyniki 

egzaminów ósmoklasistów, które są potwierdzeniem wysokiej jakości pracy nauczycieli  

w szkołach. Średnie uzyskane z egzaminów ósmoklasisty plasują gminę Prudnik w czołówce 

województwa co jest bardzo istotną informacją. Radna podziękowała dyrektor Marii Strońskiej 

za szereg cennych działań, które są podejmowane.  

Burmistrz podziękował radnym za poparcie inicjatyw, które odbywają się w szkołach. 

Oznajmił, że jeszcze wiele pracy, aby w zasobach szkolnych było idealnie. Wiele jednak zostało 

zrobione i można mówić, że w kwestii edukacji gmina Prudnik jest na wysokim poziomie. 

Substancja szkolna i przedszkolna jest starą substancją, która wymaga ciągłej troski. Burmistrz 
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przypomniał, że  w tej kadencji rady miejskiej zmodernizowane zostały place zabaw we 

wszystkich przedszkolach. Dużo również dzieje się w substancji szkolnej.    

Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowana Maria Strońska przyłączyła się do 

podziękowań. Podkreśliła, że dzięki dobrej współpracy zarówno radnych jak i rodziców dzieci 

oraz wszystkich podmiotów pracujących w szkołach gmina ma takie osiągnięcia. Zawsze 

będzie coś do zrobienia, co jest normalne. Dyrektor oznajmiła, że dokłada starań, aby 

uczestniczyć w projektach, współpracować nawet w sposób międzynarodowy. Obecnie na co 

dzień odbywają się spotkania Czechami, z którymi realizowany jest projekt Sieć inkubatorów 

szkolnych. Dyrektor poinformowała również, ze w dniu wczorajszym trzech prudnickich 

uczniów  docenił Marszałek Województwa Opolskiego. Uczniowie otrzymali stypendium 

Marszałka i nagrodę Prymus Opolszczyzny. Natomiast dwóch nauczycieli prudnickich szkół 

otrzymało nagrodę Ministra Edukacji i Nauki.  

Radny Stanisław Mięczakowski wyraził zdanie, że nie bez powodu wyniki egzaminów 

ósmoklasisty zostały zaznaczone na żółto. Oznajmił, że szkoła w Łące Prudnickiej jako jedyna 

szkoła stowarzyszeniowa w gminie już od wielu lat osiąga bardzo wysokie wyniki. 

Poinformował, że szkoła boryka się z różnymi problemami. Wiadomo, że zarząd szkoły musi 

zabiegać o środki, a każda pozytywna decyzja rady na rzecz szkoły, każda włożona złotówka 

wraca i wydaje plon. Plon w postaci wyników w edukacji.  

Burmistrz oznajmił, że szkoła w Łące Prudnickiej jest zasobem gminnym, do której 

uczęszczają dzieci z gminy Prudnik. Dodał, że cieszy się, że szkoła nie zniknęła z mapy szkół. 

Stwierdził, że szkoła bardzo dobrze sobie radzi, jednak na pewne działania środków nie ma. 

Oznajmił, że chciałby zmodernizować w placówce ogrzewanie i dokonać wymiany pieca.  

Głos zabrał zastępca burmistrza Jarosław Szóstka. Oznajmił, że na wczorajszej połączonej 

komisji Oświaty oraz Porządku Publicznego poruszany był temat diagnozy. Poinformował, że 

na skrzynki radnych trafiły wyniki diagnozy problemów alkoholowych i narkotykowych  

przeprowadzonej w szkołach na terenie gminy. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2021/2022 (druk nr 1199).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 4/ 

 

8. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1200) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 
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się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Burmistrz poinformował o chęci wprowadzenia autopoprawki. 

Autopoprawkę omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

Przyjęcie autopoprawki zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek przyjęcie autopoprawki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o 160 000 zł dla Zakładu Usług Komunalnych na 

utrzymanie lokalów użytkowych. Zapytał czy lokale te są wynajęte, czy nie wynajęte i z jakiego 

powodu bierze się ta kwota? 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator wyjaśniła, że wzrost dotyczy bieżącego utrzymania, opłat za 

media i wynagrodzenia za zarządzanie.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy dotyczy to lokali wynajętych czy niewynajętych? Jeśli 

wynajętych to teoretycznie koszty pokrywają najemcy, jeśli niewynajętych to co jest powodem, 

że gmina je utrzymuje? 

Burmistrz oznajmił, że utrzymaniu przez gminę podlegają zarówno lokale wynajęte jak i te 

niewynajęte. Na komisjach padały sugestie, aby wyzbyć się tych zasobów, które są w rękach 

gminy i spróbować je uwolnić na rynku ogólnym, aby były zarządzane i użytkowane przez 

prywatne podmioty. Burmistrz wyjaśnił skąd wynika niedoszacowaniem kosztów związanych 

z administrowaniem zasobami, jest to między innymi wzrost cen energii. Przypomniał, że ZUK 

początkowo wnioskował o kwotę 1 000 000 złotych, otrzymał 600 000 zł, jednak zgłasza co 

jakiś czas pojawiające się elementy, które sprawiają, że trudno jest sfinansować i sfinalizować 

niektóre zadania.  

Między radnym Zygmuntem Trojniakiem, a burmistrzem wywiązała się dalsza dyskusja  

w kwestii finansów ZUK.    

Skarbnik Gminy Wioleta Zator oznajmiła, że radnemu zostanie dostarczony wykaz lokali, 

które wygenerowały dodatkowe koszty.   

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że chciałby się dowiedzieć czy do gminy wpłynął 

wniosek o uzupełnienie kosztów.  

Glos w temacie zabrała Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki 

Przestrzennej Anna Tomczyk. Oznajmiła, że wniosek, o który pyta radny nie wpłynął. Taki 

wniosek wpłynąłby tylko wtedy, gdyby uzupełnienie dotyczyło konieczności dotacji gminy 

Prudnik do lokali, które są w użytkowaniu, natomiast sprawa dotyczy lokali w zarządzaniu. 

Gmina otrzymuje co miesiąc faktury, które obejmują koszty stałe związane z wynagrodzeniem 

za zarządzanie nieruchomościami. W większości przypadków jest to 0,61 zł netto plus Vat. 
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Wiadomo ile jest metrów kwadratowych danej nieruchomości co daje konkretny wynik. Jednak 

kwota nie jest do końca stała, ponieważ umowy są ruchome – aneksowane. Na przykład: gmina 

odziedziczyła nieruchomość w Moszczance, przyjęła ją na swój stan i musi o nią dbać. 

Wówczas powierzchnia budynku dodawana jest do umowy za zarządzanie na podstawie 

aneksu. Wówczas wzrasta wynagrodzenie. Druga faktura, która wpływa do gminy od ZUK to 

faktura za bieżące utrzymanie. Zastępca naczelnika wyjaśniła zasady wystawianych faktur.  

Radny Zygmunt Trojniak podziękował za wyczerpującą odpowiedź.  Poruszył jeszcze temat 

wysokości odsetek od kredytu, czyli obsługi zadłużenia. Zapytał ile w tym roku wynosi cała 

rata i koszt obsługi kredytu oraz termin, kiedy należy kredyt spłacić.  

Skarbik Wioleta Zator wyjaśniła, że rata kredytu na ten rok przewidziana jest w wysokości 

3 030 000 zł. Do chwili obecnej zapłacone zostały 3 025 000 zł. Jeżeli chodzi o odsetki  

w budżecie przewidziana była kwota 2 790 000 zł do spłaty na ten rok, jednak w związku ze 

wzrostem stóp procentowych trzeba podnieść kwotę o dodatkowe 150 000 zł. Terminy spłat 

odsetek są kwartalne.  

Radny Jacek Urbański oznajmił, że chciał na piśmie wyjaśnienia dotyczące 160 000 zł, które 

przeznaczone zostaje na ZUK, jednak wypowiedź pani Anny Tomczyk w zupełności 

wystarczy. Puenta dyskusji powinno być to, że temat powróci i zostanie wykonana 

inwentaryzacja tych lokali użytkowych w gminie pod kątem ich przydatności.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1200).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVIII/1087/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2022 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 5/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1201) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1201).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



16 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVIII/1088/2022 zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 6/ 

  

9. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych oraz określenia warunków 

udzielenia bonifikat (druk nr 1202) 

Przewodnicząca Rady poinformowała o wniosku, który wpłynął od Komisji Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego dotyczący zapisów w projekcie uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego o zmianę w §2: jest: "§ 2. 1. 

Wyraża się zgodę na udzielenie bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych, o których 

mowa w § 1 ust. 1 w przypadku złożenia wniosku o wykup i dokonania jednorazowej zapłaty 

ceny lokalu, w wysokości:(...)" na: § 2. 1. Wyraża się zgodę na udzielenie bonifikat przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych, o których mowa w § 1 ust. 1 w przypadku złożenia wniosku 

o wykup do dnia 30 kwietnia 2024 r. i dokonania jednorazowej zapłaty ceny lokalu, 

w wysokości:(...) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek Komisji został przyjęty. 

 

Projekt uchwały z uwzględnieniem wniosku Komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych oraz określenia warunków 

udzielenia bonifikat (druk nr 1202).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVIII/1089/2022 w sprawie zasad sprzedaży 

lokali mieszkalnych oraz określenia warunków udzielenia bonifikat została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 7/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1203) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej (druk nr 1203).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVIII/1090/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 8/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej (druk nr 1204) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1204).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVIII/1091/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1205) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1205).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVIII/1092/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10/ 

 

5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1206) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1206).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVIII/1093/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11/ 

 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1207) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1207).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVIII/1094/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1208) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1208).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVIII/1095/2022 w sprawie oddania w najem 

lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13/ 
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8) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek 

wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec 

(druk nr 1209) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości 

z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie 

Sołectwa Dębowiec (druk nr 1209) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Ludmiła Lisowska 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVIII/1096/2022 uchylająca uchwałę 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Dębowiec w przedmiocie 

zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości 

Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca rady zapytała czy ktoś chciałby przedstawić swoją interpelację? 

Radni nie wyrazili takiej chęci. 

 

11. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych za 2021 rok. 

Przewodnicząca Alicja Isalska poinformowała o informacji zawartej w programie esesja na 

temat analizy oświadczeń majątkowych. 

 

12. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur zapytał czy planowane są jakieś uroczystości 

związane z dniem11 listopada? 

Burmistrz oznajmił, że oczywiście, radni dostaną stosowne zaproszenie. Zaprosił również na 

kwestę zaplanowana na dzień 1 listopada na cmentarzu komunalnym w Prudniku w godzinach 

od 10-12. Dodał, że jeżeli ktoś z radnych lub mieszkańców chciałby uczestniczyć w kweście 

proszony jest o wizytę w Muzeum celem zarejestrowania jako uczestnik kwesty.  

Radny Zygmunt Trojniak wrócił do tematu naboru na mieszkania z TBS. Zapytał na jakim 

etapie jest procedura? Czy pula chętnych jest już wyłoniona? 
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Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka oznajmił, że do zakończenia terminu naboru 

wpłynęło 21 wniosków, z czego część nie miała załączników potrzebnych do dokonania 

weryfikacji. W momencie wyłonienia odpowiedniej liczby osób zostanie podana oficjalna 

informacja.  

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXVIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

  

 

   Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 

 

 


